
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 22. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 34
Idet der henvises til svar på FOU alm. del – spm. 15 bedes ministeren oplyse,
hvad besparelserne ville være i forhold til eksisterende forhold, hvis Søværnet
samlede fregatterne og de fleksible støtteskibe med tilhørende faciliteter og
servicefunktioner (værksteder, kontor- og indkvarteringsfaciliteter og depoter
mv.) på Flådestation Korsør? Der henvises i den sammenhæng til, at fregat-
terne i dag er hjemhørende i Korsør, at såvel fregatterne som støtteskibene er
apteret på Flådestation Korsør, og at begge skibstyper bl.a. kræver døgnvagt-
beredskab mv., når de ligger til kaj.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra John Dyrby Paulsen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på John.Dyrby@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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